

# តើខ្ញុំអាចស្វែងរកការថែទាំសុខភាពនៅកន្លែងណាបាន? ផ្តោតលើជនអន្តោប្រវេសន៍

## ការធានារ៉ាប់រងសុខភាព

ការមានប័ណ្ណធានារ៉ាប់រងសុខភាពអន្តោប្រវេសន៍ទៅជួបវេជ្ជបណ្ឌិត គ្រូពេទ្យជំនាញ មន្ទីរពេទ្យបាន។ អ្នកក៏អាចទទួលបានថ្នាំផងដែរ។

អ្នករស់នៅកោះរ៉ូដដែលមានប្រាក់ចំណូលទាបជាច្រើនដែលមិនមែនជាពលរដ្ឋអាចមានសិទ្ធិទទួលបានការធានារ៉ាប់រងសុខភាពដោយឥតគិតថ្លៃតាមរយៈកម្មវិធី Medicaid។

ប្រសិនបើប្រាក់ចំណូលរបស់អ្នកលើសពីកម្រិតប្រាក់ចំណូលរបស់ Medicaid ឬអ្នកមិនអាចចុះឈ្មោះចូលកម្មវិធី Medicaid ដោយសារតែស្ថានភាពរបស់អ្នក អ្នកអាចមានសិទ្ធិទិញការធានារ៉ាប់រងតម្លៃទាបតាមរយៈ HealthSource RI (HSRI)។

តារាងនេះផ្តល់នូវទិដ្ឋភាពទូទៅនៃសិទ្ធិទទួលបានជនអន្តោប្រវេសន៍សម្រាប់ Medicaid ឬការធានារ៉ាប់រងតាមរយៈ HSRI។

## ទិដ្ឋភាពទូទៅនៃសិទ្ធិទទួលបានជនអន្តោប្រវេសន៍សម្រាប់ការធានារ៉ាប់រងសុខភាពមានតម្លៃសមរម្យ។ ត្រូវតែឆ្លើយតបនឹងប្រាក់ចំណូល និងតម្រូវការដែលអាចទទួលបានផ្សេងទៀត។

ប្រភេទអន្តោប្រវេសន៍	Rlte Care/Medicaid			ការគ្របដណ្តប់ការទិញ Health-Source RI និងឥណទានពន្ធបុព្វលាភ
	កូនៗ ក្រោម 19 ឆ្នាំ	ស្ត្រីមានផ្ទៃពោះ	មនុស្សពេញវ័យនៅលីវ / ឪពុកម្តាយ / ជនពិការ / មនុស្សវ័យចំណាស់	កូនៗ ឪពុកម្តាយ ស្ត្រីមានផ្ទៃពោះ មនុស្សពេញវ័យនៅលីវ
ទីលំនៅអចិន្ត្រៃយ៍ស្របច្បាប់។ ("ប័ណ្ណពិណបែតង")	ចាស	ចាស	<ul style="list-style-type: none"> <li>បន្ទាប់ពី 5 ឆ្នាំនៅក្នុងស្ថានភាព ឬ</li> <li>បានចូលក្នុងសហរដ្ឋអាមេរិកមុនថ្ងៃទី 22/8/96 ឬ</li> <li>អតីតយុទ្ធជន / យោធាដែលមានកាតព្វកិច្ចសកម្ម និងថ្មីប្រពន្ធ និងកូនៗមិនទាន់រៀបការរបស់ពួកគេ</li> </ul>	ចាស
ជនភៀសខ្លួន អ្នកស្វែងរកទីជម្រក ជនរងគ្រោះដោយការជួញដូរ ជនរងគ្រោះ ម្តាយចំនួនដោយសារអំពើហិង្សាដោយដៃគូ សមាជិកគ្រួសារ ឬមនុស្សចម្លែកផ្សេងទៀត	ចាស	ចាស	ចាស	ចាស
បង្ហាញជូនបុគ្គលដោយស្របច្បាប់ *	ចាស	ចាស	ទេ	ចាស
គ្មានឯកសារ	ទេ	ចាស	ទេ	ទេ

\*បុគ្គលវត្តមានដោយស្របច្បាប់មិនមានស្ថានភាពជាអចិន្ត្រៃយ៍ទេ ប៉ុន្តែត្រូវបានអន្តោប្រវេសន៍នៅក្នុងសហរដ្ឋអាមេរិក។ ទាំងនេះរួមបញ្ចូលទាំងបុគ្គលដែលមានឋានៈការពារបណ្តោះអាសន្ន (ពីប្រទេសអាល សាវ៉ាដ ហៃទី ហុងឌុរវ៉ាស ស៊ីកាហ្គូ សូម៉ាលី ស៊ូដង ស៊ូដងខាងត្បូង និងស៊ីរី) និងការចាកចេញដែលបានបង្ខំឱ្យចាកចេញ (លីបេរីយ៉ា)។ អ្នកទទួលបាន DACA មិនត្រូវបានរាប់បញ្ចូលក្នុងប្រភេទនេះទេ។

កម្រិតប្រាក់ចំណូលសម្រាប់ Medicaid គឺខុសគ្នាសម្រាប់ប្រជាជនខុសគ្នារាប់ចាប់ពីកម្រិតភាពក្រីក្រទ្វេដងសម្រាប់កុមារ និងស្ត្រីមានផ្ទៃពោះ។ ខ្ពស់ជាងកម្រិតភាពក្រីក្រសម្រាប់ឪពុកម្តាយ និងមនុស្សពេញវ័យដែលនៅលីវ។ និងនៅកម្រិតភាពក្រីក្រសម្រាប់មនុស្សវ័យចំណាស់ និងជនពិការ។ ដែនកំណត់ប្រាក់ចំណូលដើម្បីទទួលបានជំនួយក្នុងការចំណាយសម្រាប់ការធានារ៉ាប់រងតាមរយៈ HSRI គឺកម្រិតនៃភាពក្រីក្រ 4 ដង។ សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែមអំពីកម្រិតប្រាក់ចំណូល សូមចូលទៅកាន់៖ [www.economicprogressri.org/បញ្ហាជនអន្តោប្រវេសន៍](http://www.economicprogressri.org/បញ្ហាជនអន្តោប្រវេសន៍) ។

ប្រសិនបើមិនមែនគ្រប់គ្នានៅក្នុងគ្រួសាររបស់អ្នកជាពលរដ្ឋ ឬជាជនអន្តោប្រវេសន៍ដែលមានសិទ្ធិនោះទេ នៅក្នុងគ្រួសារខ្លះកូនៗជាពលរដ្ឋ ហើយឪពុកម្តាយគ្មានឯកសារ ឬបើមិនដូច្នោះទេ មិនមានស្ថានភាពគ្រប់គ្រាន់ទេ។ ក្នុងស្ថានភាពនេះ ឪពុកម្តាយអាចដាក់ពាក្យសុំកុមារ ហើយមិនចាំបាច់ផ្តល់ព័ត៌មានអំពីខ្លួនគេ (លើកលែងតែប្រាក់ចំណូល)។ ព័ត៌មានដែលបានផ្តល់ជូននៅក្នុងពាក្យសុំនឹងត្រូវបានប្រើដើម្បីធ្វើការសម្រេចចិត្តអំពីសិទ្ធិទទួលបានព័ត៌មាន ហើយនឹងត្រូវរក្សាទុកជាការសម្ងាត់។

របៀបដាក់ពាក្យសុំកម្មវិធី Medicaid និង HSRI៖ អ្នកអាចជួបជាមួយកម្មវិធីរកនៅក្នុងសហគមន៍របស់អ្នកដែលអាចជួយអ្នកបំពេញពាក្យសុំតាមអ៊ិនធឺណិត។ កម្មវិធីរកក៏អាចឆ្លើយសំណួរដែលអ្នកអាចមានផងដែរ។ អ្នកអាចរកកម្មវិធី រុករកបានដោយទូរស័ព្ទទៅលេខ 2-1-1។ កម្មវិធីរុករកជាច្រើននិយាយភាសាក្រៅពីអង់គ្លេស។

អ្នកក៏អាចដាក់ពាក្យសុំតាមរយៈមជ្ឈមណ្ឌលទំនាក់ទំនង HSRI ពីថ្ងៃច័ន្ទ - សុក្រម៉ោង 4 ព្រឹកដល់ម៉ោង 6 ល្ងាចនៅ 401 Wampanoag Trail, East Providence ឬដាក់ពាក្យសុំតាមទូរស័ព្ទ៖ 1-855-840-4774។ ស្នើសុំអ្នកបកប្រែភាសា ប្រសិនបើអ្នកត្រូវការ។

# ការថែទាំសុខភាពដោយឥតគិតថ្លៃ ឬមានតម្លៃតូច ប្រសិនបើអ្នកមិនមានការធានារ៉ាប់រង

ការមានវេជ្ជបណ្ឌិត ដូច្នេះអ្នកអាចទៅពិនិត្យសុខភាពប្រចាំឆ្នាំ ឬទៅជួបគ្រូពេទ្យនៅពេលអ្នកឈឺជារៀងរាល់ដំបូងឱ្យអ្នកមានសុខភាពល្អ។

ប្រសិនបើអ្នកមិនមានការធានារ៉ាប់រងសុខភាពទេ មានកន្លែងជាច្រើនដែលត្រូវទៅរកសេវាថែទាំសុខភាព។ អ្នកផ្តល់សេវាទាំងនេះនឹងជួយអ្នកដោយមិនគិតពីស្ថានភាពអន្តោប្រវេសន៍របស់អ្នក ទោះបីជាពួកគេអាចស្នើសុំពីស្ថានភាពរបស់អ្នកដើម្បីជួយកំណត់ថាតើអ្នកអាចមានសិទ្ធិទទួលបាន Medicaid ដែរឬទេ។ អ្នកផ្តល់ព័ត៌មាននឹងរក្សាការសម្ងាត់។ អ្នកផ្តល់សេវាទាំងអស់មានបុគ្គលិកដែលនិយាយភាសាអេស្ប៉ាញ និងភាសាផ្សេងទៀត។

- **មណ្ឌលសុខភាពសហគមន៍៖** មានមណ្ឌលសុខភាពសហគមន៍ចំនួន 29 ទីតាំងនៅទូទាំងរដ្ឋដែលផ្តល់ការថែទាំសុខភាពទូលំទូលាយដល់សមាជិករបស់ពួកគេ។ វាអាចមានការរង់ចាំនៅទីតាំងខ្លះដើម្បីក្លាយជាសមាជិកមណ្ឌលសុខភាព និងអាស្រ័យលើប្រាក់ចំណូលរបស់អ្នក អ្នកអាចត្រូវបានស្នើសុំឱ្យបង់ថ្លៃតិចតួច។ ស្ថានភាពអន្តោប្រវេសន៍មិនមែនជាបញ្ហានោះទេ សូមស្វាគមន៍អ្នកទាំងអស់គ្នា។ សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម ឬដើម្បីស្វែងរកមណ្ឌលសុខភាពដែលនៅជិតបំផុត សូមទូរសព្ទទៅលេខ 401-274-1771។ [www.rihca.org](http://www.rihca.org) ។
- **គ្លីនិកឥតគិតថ្លៃកោះរ៉ូដដាម៖** “ហាងផ្នែកវេជ្ជសាស្ត្រដែលផ្តល់សេវាជាច្រើន” ដែលផ្តល់ជូនមនុស្សពេញវ័យនូវវេជ្ជសាស្ត្រយ៉ាងទូលំទូលាយដោយឥតគិតថ្លៃ។ ហៅទូរសព្ទណាត់ជួបសម្រាប់សិទ្ធិទទួលបានតាមរយៈលេខ៖ 401-274-6347 ឬទស្សនាគ្លីនិកនៅ ៦៥៥ Broad Street ក្នុង Providence។ ស្ថានភាពអន្តោប្រវេសន៍មិនមែនជាបញ្ហានោះទេ សូមស្វាគមន៍អ្នកទាំងអស់គ្នា។ [www.rifreeclinic.org](http://www.rifreeclinic.org) ។
- **និក Clinica vamranza-Hope៖** ផ្តល់សេវាថែទាំបឋមដល់មនុស្សពេញវ័យ។ សូមហៅទូរសព្ទទៅលេខ ៤០១-៣៤៧-៩០៩៣ ឬទៅគ្លីនិកនៅ ៦០ Valley Street ក្នុង Providence ដើម្បីធ្វើការណាត់ជួប។ ស្ថានភាពអន្តោប្រវេសន៍មិនមែនជាបញ្ហានោះទេ សូមស្វាគមន៍អ្នកទាំងអស់គ្នា។ [www.aplacetobehealthy.org](http://www.aplacetobehealthy.org) ។

## ថ្នាំឥតគិតថ្លៃ ឬតម្លៃតូច ប្រសិនបើអ្នកមិនមានការធានារ៉ាប់រង

ក្រុមហ៊ុនដែលផលិតថ្នាំអាចមានកម្មវិធីដែលជួយចំណាយថ្លៃដើមថ្នាំមួយចំនួន។ អ្នកអាចរកឃើញព័ត៌មានអំពីជំនួយដែលអាចរកបានសម្រាប់ថ្នាំដែលអ្នកប្រើ និងវិធីដាក់ពាក្យសុំនៅ “NeedyMeds”។ [www.needymeds.org](http://www.needymeds.org) ។

## ការថែទាំនៅមន្ទីរពេទ្យ ប្រសិនបើអ្នកមិនមានការធានារ៉ាប់រង

- **Medicaid:** ប្រសិនបើអ្នកត្រូវការសេវាបន្ទាន់នៅមន្ទីរពេទ្យ ហើយអ្នកមិនមានសិទ្ធិចុះឈ្មោះ Medicaid ពេញលេញទេ ដោយសារតែស្ថានភាពអន្តោប្រវេសន៍ អ្នកអាចមានសិទ្ធិទទួលបាន Medicaid បង់ថ្លៃរីកយបត្រមន្ទីរពេទ្យ។ មន្ទីរពេទ្យនឹងជួយអ្នកឱ្យបំពេញពាក្យសុំសម្រាប់ការធានារ៉ាប់រង Medicaid ដែលមានចំនួនកំណត់នេះ។
- **ការថែទាំសប្បុរសធម៌៖** មន្ទីរពេទ្យនីមួយៗនៅកោះរ៉ូដដាមមាន “កម្មវិធីថែទាំសប្បុរសធម៌”។ មន្ទីរពេទ្យអាចចំណាយលើផ្នែកខ្លះៗទាំងអស់នៃវិកយបត្ររបស់អ្នក ប្រសិនបើអ្នកមិនអាចបង់លុយបាន។ ដែនកំណត់ប្រាក់ចំណូលគឺ 200% នៃកម្រិតភាពក្រីក្ររបស់សហព័ន្ធ (FPL) ដោយគិតពីទំហំគ្រួសារសម្រាប់ការគ្របដណ្តប់ពេញលេញ និងរហូតដល់ 300% នៃ FPL សម្រាប់ការគ្របដណ្តប់ដោយផ្នែក។ មន្ទីរពេទ្យខ្លះក៏អាចស្នើសុំពីគណនីធានា និងធនធានផ្សេងទៀត។ ការធានារ៉ាប់រងនេះអាចរកបានដោយមិនគិតពីស្ថានភាពអន្តោប្រវេសន៍។

មន្ទីរពេទ្យត្រូវដាក់ប្រកាសអំពីសិទ្ធិទទួលបានការថែទាំសុខភាព និងរបៀបដាក់ពាក្យស្នើសុំការធានារ៉ាប់រង។ អ្នកអាចស្នើសុំពាក្យសុំពីការិយាល័យជំនួយរបស់មន្ទីរពេទ្យ។ អ្នកអាចដាក់ពាក្យបណ្តឹងទាក់ទងនឹងការថែទាំសប្បុរសធម៌ដោយទូរសព្ទទៅបណ្តាញព័ត៌មានសុខភាពតាមលេខ 401-222-5960 / RI ជំនួស 711។

## ប្រសិនបើអ្នកមានបញ្ហាក្នុងការធានារ៉ាប់រងសុខភាព

ប្រសិនបើអ្នកមានបញ្ហាក្នុងការទទួល ឬរក្សា Medicaid ឬការធានារ៉ាប់រងពី HSRI អ្នកអាចទូរសព្ទទៅទីភ្នាក់ងារមួយក្នុងចំណោមភ្នាក់ងារទាំងនេះ។ ពួកគេទាំងពីរមានបុគ្គលិកដែលនិយាយភាសាអេស្ប៉ាញ ហើយនឹងផ្តល់អ្នកបកប្រែភាសាផ្សេងទៀត។

- **RIREACH** សម្រាប់ជំនួយក្នុងកម្មវិធី Medicaid, ការគ្របដណ្តប់ HSRI ឬការថែទាំសប្បុរសធម៌នៅមន្ទីរពេទ្យ៖ 401-270-0101។
- **សេវាផ្នែកច្បាប់សម្រាប់ជំនួយក្នុងកម្មវិធី Medicaid**៖ 401-274-2652។

រៀបចំដោយវិទ្យាស្ថានវគ្គស្ថានភាពសេដ្ឋកិច្ច [www.economicprogressri.org](http://www.economicprogressri.org) និងសម្ព័ន្ធភាពជនអន្តោប្រវេសន៍កោះរ៉ូដដោយទទួលបានថវិកាពីនាយកដ្ឋានសុខភាពកោះរ៉ូដតាមរយៈ Kresge Foundation Emerging Leaders ក្នុងគំនិតផ្តួចផ្តើមសុខភាពសាធារណៈ។ ខែកក្កដា ឆ្នាំ 2019។